
Bestyrelsesmøde afholdes,   

Kl. 19:30-22:00, torsdag 29. oktober 2020  

I Naturcenter Auderødhavn, Nordhusvej 65, Frederiksværk  

   

   

   Dagsorden  Type  Bemærkninger  

1  Godkendelse af 

dagsorden  

Info  

   

   

Info  

Kort om tildragelser, begivenheder eller handlinger siden 

sidste møde, som kan have indflydelse på tidligere 

beslutninger eller på mødets forløb  

Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde, 17 

september 2020  

2  Økonomi  Info  Status  

3  Auderød Byvej 28  

   

Status  • Klage indsendt til kommunen af Hans Garde  

4   Auderødlejren     

5  Nedlæggelse af 

belysning, Auderød 

Byvej  

Status  • Klage til Halsnæs Kommune  

6  Frednings forslag fra 
DN  

Info / 

Debat  

• Genvejen 10.  

• Facebook  

• Tilbagemeldinger fra medlemmer  

7  Bredbåndspuljen  Info / 

Debat  

Status på bredbåndspulje, Peter  

8  Fremtiden  Beslutning     

9  Næste møde  Beslutning  •    

10  Eventuelt  Debat/Info  Ingen bindende beslutninger under dette punkt  

   

   
1. Intet at tilføje. Referat og dagsorden er godkendt 

 

2. Økonomi. Ikke noget nyt siden sidst. 

 

3. Et medlem har indsendt klage til kommunen over støj og hævet terrændæk på Auderød byvej 

28. Halsnæs Kommune har spurgt formanden om grundejerforeningens holdning til sagen. 

Grundejerforeningen går som udgangspunkt ikke ind i sager vedrørende byggeloven. Vi arbejder 

for at lokalplaner overholdes, og er interesseret i at kommunen forholder sig il projektet iht. 

Den bevarende lokalplan for Auderød By. 

 



4. Auderødlejren. Vi er i tvivl om Halsnæs Kommunes planafdeling forholder sig til 

landplandirektivet og lokalplanen for lejren, da den nuværende drift vurderes at være i strid 

med formålet for direktivet og lokalplanen ifht. Adgang. 

 

Vi har forståelse for at ejerne af lejren ønsker at promovere området som noget andet end en 

forladt kasserne, og at naturlejren er et skridt på denne vej. Vi ønsker ikke at spolere driften 

af naturlejren, men vi ønsker at kommunen forholder sig til de rammer Miljøministeriet og de 

sev har sat for området.  

 

Vi vil derfor sende en henvendelse til kommunen hvor vi beder dem redegøre for deres 

vurdering af lejrens anvendelse ifht. Lokalplanen. 

 

5. Vi har skrevet til borgmesteren og spurgt om status på sagen vedr. belysning på Auderød Byvej. 

Han har lovet at vende tilbage 

 

6. Fredningen. Medlemmerne er overvejende for fredningen.  

 

Grundejerforeningen vil meddele DN at vi er positivt stemte for fredningen, og at vi ønsker at 

blive orienteret løbende om udviklingen. 

 

7. Bredbåndspuljen. Puljen er søgt for ejendommene fra Nordhusvej 63 til og med Søbakkevej. 

 

8. Fremtiden. Arresøfiskeren fortsætter indtil udgangen af 2021. Der arbejdes for at få lavet et 

ferskvandsfiskeri museum i de gamle bygninger ved ågabet. Noget med Gourmet kokke med 

mere. 
 

9. Der blev på mødet ikke planlagt et kommende møde. 


